
 

Aan: 
de voorzitter en leden van 
provinciale staten van Drenthe 

 
 
 
 

   
 
 
 
Assen, 11 juni 2008 
Ons kenmerk 22/6.1/2008006322 
Behandeld door mevrouw M.E. Bentum-Helder (0592) 36 57 25 
Onderwerp: Geactualiseerd overzicht stand van zaken gedane toezeggingen in vergaderingen van 
staten en statencommissies tot en met maart 2008  
 
 
 
 
Geachte voorzitter/leden, 
 
Hierbij ontvangt u het geactualiseerde Overzicht stand van zaken gedane toezeggingen in vergade-
ringen van staten en statencommissies tot maart 2008 
 
Hoogachtend, 
 
gedeputeerde staten van Drenthe, 
 
 
 
 
 , secretaris , voorzitter 
 
jk/coll. 



Lijst van toezeggingen Statencommissie Bestuur, Fin anciën en Economie 
(tot en met vergadering van 12 maart 2008 bijgewerkt) 

 
 

 
Nr 

 
Datum 
toezegging  
 

 
Korte termijn (binnen 3 maanden) 

 
Afdoening 
 

 

√ 

1. 25-05-2005 
SC BFE 

De heer SWIERSTRA zegt toe nadere informatie te 
verstrekken over de actualisatie van de vaarweg 
Meppel - De Punt. 

De reserve voor de 
vaarweg wordt per 4 
jaar geactualiseerd, 
deze liep niet gelijk 
met de actualisatie 
van de Nota reserves 
en voorzieningen, 
gevolg is éénmalige 
actualisatieperiode 
van 5 jaar om beide 
actualisaties gelijk te 
laten vallen. 
Er is géén sprake 
van een afwijking. 
 

 

2. 27-06-2007 
SC BFE 

De heer LOOMAN zegt toe dat de vragen over de 
voorlichtingsbijeenkomst over bodembescherming en  
Natura2000 schriftelijk zullen worden beantwoord. 

Gedeputeerde Klip 
heeft schriftelijk en 
mondeling uitleg 
gegeven in het PHo-
verleg milieu van 
VDG en provincie 
over de bedoeling 
van participatie van 
de VDG in de stuur-
groep. Met als resul-
taat dat de VDG nu 
deelneemt in de 
stuurgroep en in de 
uitvoeringstrajecten, 
zoals in ZW-Drenthe, 
de samenwerking 
goed loopt. Een apart 
voorlichtingstraject 
bleek in het afgelo-
pen jaar dan ook niet 
nodig. 
 

 

3. 07-11-2007 
SC BFE 

De heer LOOMAN zegt toe een notitie te maken over 
de meest recente stand van zaken bij het vliegveld 
Eelde en hoe daarmee moet worden omgegaan.  
 

Afwachten op Alg. 
Verg. Aandeelhou-
ders van 12 juni en 
de uitspraak van de 

 



RvS inzake baanver-
lenging hierna zal 
vóór 1 juli 2008 een 
brief verzonden wor-
den. 
 

4. 07-11-2007 
SC BFE 

De heer MUNNIKSMA zegt toe de staten op de hoog-
te te zullen houden van de voortgangsrapportages 
over het ILG die naar het Ministerie van LNV gaan.  
 

Brief komt in de loop 
van juni 2008. 

 

5. 30-01-2008 
SC BFE  

De heer BATS zegt toe dat het project Duurzame 
economische innovatie en inpassing in de toeristische 
sector nog voor de statenvergadering van 19 maart 
2008 in een bijlage bij het statenstuk concreet wordt 
gemaakt.  
 
 
 
 
 

Zie herzien Staten-
stuk 2008-315 

 

   
Lange termijn 
 

  

1. 17-05-2006 
PS 

De heer WEGGEMANS zegt toe dat het college met 
voorstellen zal komen gericht op het MKB en de toe-
ristische sector ten aanzien van de regelingen die nog 
in stand gehouden kunnen worden, en daarbij duide-
lijk zal maken wat hiervan de financiële consequen-
ties zijn.  
 

Brief met uitwerkin-
gen verstuurd in 
maart 2008 
(12/6.2/200800360) 

 

2. 07-06-2006 
SC BFE 

De heer WEGGEMANS zegt toe dat voor het eind 
van het jaar een inventarisatie zal worden gegeven 
van de risico's in de deelnemingen. 

In de Begroting 2008 
is over dit onderwerp 
aanvullende informa-
tie opgenomen in de 
paragraaf weer-
standsvermogen, 
(pag. 122), ook in de 
paragraaf verbonden 
partijen is het een en 
ander te lezen (pag. 
146). 
 

 

3. 26-09-2007 
SC BFE 

Mevrouw KLIP zegt toe dat zij bij de commissie te-
rugkomt als er meer duidelijkheid is over het verloop 
van het onderzoek naar organisatie van en toezicht 
op de WMD en dat de termijn van de zittingsduur van 
de gedeputeerde in de RvC gekoppeld zal worden 
aan de duur van het onderzoek. 

Aansluitend aan ver-
gadering van RvC op 
16 mei 2008 vindt 
uiteenzetting plaats 
door deskundige met 
betrekking tot de 
governancestructuur 
i.s.l. van de vennoot-

 



schap. 
 

4. 26-09-2007 
SC BFE 

De heer TER BEEK zegt toe dat wanneer de discus-
sie over de ontwerp-Wet op de veiligheidsregio’s is 
uitgekristalliseerd, hij de staten een notitie zal sturen, 
waarin is aangegeven wat de consequenties zijn voor 
de nieuwe wettelijke positie van de 
CvdK/gedeputeerde staten. 

Nog géén uitsluitsel 
over Ontwerp-Wet, 
meer bekend rond de 
zomer. 

 

   
Moties 
 

  

M1 
PvdA 

4 juli 2007 Taken, positie, prioriteiten en taakopvatting provincie Gereed bij Voor-
jaarsnota 2008 
 

 

M8 
VVD 

4 juli 2007 Instellen functie subsidiemakelaar Tegelijk met invoe-
ring digitale loket 
 

 

M4 
VVD 

14 november 
2007 

Een Maatschappelijke kosten-baten-analyse (MKBA) 
uitvoeren naar de haalbaarheid van het opnieuw be-
vaarbaar maken van het Oranjekanaal en bevorderen 
dat het Oranjekanaal onder voorbehoud wordt ge-
plaatst op de projectenlijst voor de Beleidsvisie Re-
creatietoervaart 2007-2013  

Deels mondeling 
beantwoord in PS 
vergadering van 23 
april 2008, zie brief 
d.d. 29 mei 2008 
(22/5.3/2007004843). 

 

 



Lijst van toezeggingen Statencommissie Cultuur en W elzijn 
(bijgewerkt tot en met vergadering van 23 januari 2008) 

 

 
Nr. 

 
Datum 
toezegging  
 

 
Korte termijn (binnen 3 maanden) 
 

 
Afdoening 
 

 

√ 

1. 16-05-2007 
SC CW 

Mevrouw HAARSMA zal nagaan waarom er geen aan-
dacht is geweest voor openbaar vervoer voor minder 
mobiele doelgroepen. 

Is meegenomen in 
het Provinciaal ver-
keers- en vervoers-
plan Drenthe. 

 

2. 05-12-2007 
SC CW 

Mevrouw HAARSMA zegt toe de commissie het pro-
jectvoorstel om te komen tot een plan voor de verbete-
ring van de kwaliteit van het basisonderwijs zo spoedig 
mogelijk te zullen toezenden. 

Het Drentse Plan 
Onderwijskansen zal 
na de zomervakantie 
aan PS worden 
aangeboden: Cie 
CW 17 september 
2008, PS 8 oktober 
2008. 

 

3. 23-01-2008 
SC CW 

Mevrouw HAARSMA zegt toe dat de staten begin fe-
bruari een notitie krijgen, waarin puntsgewijs zal zijn 
aangegeven wat er nodig is om topsportevenementen 
naar Drenthe te halen en welke criteria het college 
hierbij hanteert. 

Brief hierover ver-
stuurd 13 maart 
2008. 
(11/5.2/2008003058) 

 

4. 23-01-2008 
SC CW 

Mevrouw HAARSMA zegt toe dat de staten begin 
maart de evaluatie van het project “Drenthe beweegt!” 
zullen ontvangen. 

In brief van 13 maart 
2008 is aangegeven 
dat dit uiterlijk in mei 
zal worden verzon-
den. 

 

5. 23-01-2008 
SC CW 

Mevrouw HAARSMA voorziet de commissie eind maart 
van de evaluatie van Mensen in het Middelpunt. 

Er komt geen aparte 
evaluatie van Men-
sen in het middel-
punt, er komt een 
hele nieuwe Sociale 
en Culturele agenda 
met een nieuwe 
werkwijze en een 
nieuw voorstel voor 
subsidiebeleid(mede 
opgesteld op basis 
van de ervaringen in 
MiM) die in juni in 
concept wordt aan-
geboden aan PS. 
zie brief 5 juni 2008 
(23/6.1/2008006572) 
 
 

 



6. 23-01-2008 
SC CW 

Mevrouw HAARSMA zegt toe de vraag over de dead-
line voor de uitvoering van de convenanten met de 
regioplatforms nog in januari schriftelijk te zullen be-
antwoorden. 

Brief hierover ver-
stuurd 13 maart 
2008  
(11/5.2/2008003058) 
 

 

7. 05-12-2007 
SC CW 

De heer MUNNIKSMA zegt toe dat het college binnen-
kort een culturele POP-kaart zal uitbrengen. 

Het visiedeel van De 
Cultuurhistorische 
Waardenkaart (doel-
stelling POP II) 
wordt momenteel 
gemaakt. Is bouw-
steen Nieuw Omge-
vingsbeleid. Opleve-
ring december 2008. 
 

 

8. 05-12-2007 
SC CW 

De heer MUNNIKSMA zegt toe de doorontwikkeling 
van de Drentse Muziek Maatschappij de komende drie 
jaar financieel te zullen ondersteunen. 

Is als speerpunt 
genoemd in de cul-
turele agenda voor 
2009/2010. 
 

 

   
Lange termijn 
 

  

1. 17-01-2007 
SC CW 

Mevrouw HAARSMA zegt toe dat de staten op de 
hoogte worden gehouden van de uitvoeringsagenda en 
de monitoring omtrent “Drenthe beweegt!”. 

Brief hierover ver-
stuurd 13 maart 
2008  
(11/5.2/2008003058) 
 

 

2. 04-07-2007 
PS 

Mevrouw HAARSMA zegt toe het idee van een leer-
stoel zorgeconomie in haar gesprekken met de onder-
wijs- en kennisinstellingen te zullen meenemen. 

  

3. 20-06-2007 
SC CW 

Mevrouw KLIP zegt toe bij de gemeente Tynaarlo te 
zullen aandringen op verhoging van de financiële bij-
drage voor De Buitenplaats. 

Is gedaan, Toezeg-
ging van Tynaarlo 
om bijdrage te ver-
hogen in het kader 
van de culturele 
alliantie wordt nader 
overlegd. 
 

 

4. 23-01-2008 
SC CW 

De heer BAAS zegt toe dat de functie van subsidiema-
kelaar vóór het zomerreces wordt ingevuld. 

Projectopzet is ge-
maakt, start april 
2008. 
 

 



 
   

Moties 
 

  

1. 
 

14-03-2007 
PS 

PS hebben het college van gedeputeerde staten ver-
zocht het Drents Plateau in staat te stellen het tijdsche-
ma te versnellen door € 200.000,-- extra ter beschikking 
te stellen voor aanstelling van personeel en na te gaan 
op welke wijze het provinciaal apparaat in staat kan wor-
den gesteld om tot de gewenste versnelling te komen en 
daarover zo nodig nader overleg met PS te plegen (mo-
tie M1). 

Deze versnelling is 
in uitvoering er wordt 
aan gewerkt, brief 
hierover komt voor 
het zomerreces. 

 

2. 04-07-2007  
PS 

Subsidiëring breedtesport in relatie tot topsportevene-
menten; nader voorstel over wijze van steunverlening 
(motie M3). 

Brief hierover ver-
stuurd 13 maart 
2008  
(11/5.2/2008003058) 
 

 

 



Lijst van toezeggingen Statencommissie Omgevingsbel eid  
(tot en met vergadering van 20 februari 2008 bijgewerkt) 

 
 
Nr 

 
Datum 
toezegging 
 

 
Korte termijn (binnen 3 maanden) 
 

 
Afdoening 

 

√ 

1. 29-05-07 
PS 

De heer LOOMAN zegt toe dat het geld uit de 
bestemmingsreserve stads- en dorpsvernieu-
wing in 2008 wordt uitgegeven en dat die re-
serve daarna wordt opgeheven. 

Is geregeld.  

2. 13-06-2007 
SC OGB 

Mevrouw HAARSMA zegt toe i.k.v. de Regio-
visie een A-4tje met de hoofdlijnen, de op-
bouw en de bijbehorende financiën. 

Notitie is verstuurd eind 
april 2008. 
(17/5.10/2008005187) 
 

 

3. 13-06-2007 
SC OGB 

De heer BATS zegt toe op de vraag van me-
vrouw Seinen of de provincie bijdraagt aan  de 
E233 Meppen-Kloppenburg nog terug te zul-
len komen. 

Mondeling afgehandeld in 
commissievergadering 
OGB van 20 februari 2008. 

 

5. 19-12-2007 
PS 

Mevrouw KLIP zegt toe dat zij de staten meer 
gedetailleerde informatie zal doen toekomen 
over de installatie van Westo op het Duitse 
deel van het Coevordense Europark. 

Brief van 6 maart 
2008.(10/6.1/2008002727). 
Behandeld in commissie-
vergadering BFE van 16 
april 2008. 
 

 

6. 19-12-2007 
PS 

De heer BATS zegt toe dat het college na de 
commissievergadering waarin het stuk van de 
Stuurgroep Zuiderzeelijn wordt besproken, 
een stuk zal produceren dat voor een vergade-
ring van provinciale staten zal worden gea-
gendeerd. 

Statenstuk 2008-319, Re-
giospecifiek pakket ZZL. 

 

7. 16-01-2008 
SC OGB 

De heer BATS zegt toe te zullen navragen of 
cofinanciering van een onderzoek naar de 
haalbaarheid van de spoorlijn Emmen-
Groningen uit het EFRO, de EDR of door het 
Rijk en/of de provincie Groningen mogelijk is. 
 

Afgedaan. √ 

8. 16-01-2008 
SC OGB 

Mevrouw HAARSMA zegt toe dat de commis-
sie via de mail de woningbouwprogrammering 
van de regio Assen-Groningen zal ontvangen. 

Afgedaan. √ 

9. 20-02-2008 
SC OGB 

De heer BATS zegt toe dat bij de daadwerke-
lijke behandeling van de varianten, waarover 
de commissie zich moet uitspreken, alle de-
tails en elementen zullen worden meegeno-
men. 

3 bijeenkomsten gepland 
met klankbordgroep uit 
Ees, laatste dinsdag 13 
mei 2008. 

 

10. 20-02-2008 
SC OGB 

De heer BATS zegt toe deze varianten ook 
terug te koppelen aan de bevolking van Ees. 
 

Bijeenkomst met bevolking 
wordt georganiseerd nog 
voor de zomervakantie 
2008. 
 

 



 
11. 20-02-2008 

SC OGB 
Mevrouw KLIP zegt toe dat zij de commissie een 
notitie zal sturen waarin gedetailleerd wordt aan-
gegeven waar de provincie op het terrein van 
grondwaterkwaliteitbescherming mee bezig is, wat 
er al op dit terrein is gerealiseerd en wanneer hier-
over rapporten zijn te verwachten. 

Statenstuk 2008-317, 
Europese Kaderricht-
lijn water. 

 

   
Lange termijn 
 

  

1. 4 juli 2007 
(PS) 

Mevrouw KLIP zegt toe dat de staten begin 2008 
het programma met betrekking tot het energiebe-
leid zullen ontvangen 

Agendering voor 
statencommissie 
OGB 11 juni 2008, 
Statenstuk 2008-335. 
 

 

2. 4 juli 2007 
(PS) 

Mevrouw KLIP zegt toe dat het college bij de Be-
groting 2008 met de eerste ideeën zal komen over 
de uitvoering van energiebesparende maatregelen 
en dat bij het ontwikkelen van die ideeën rekening 
zal worden gehouden met de inhoud van de mo-
ties die de staten op dit punt hebben ingediend. 

Agendering voor 
statencommissie 
OGB 11 juni 2008, 
Statenstuk 2008-
334/335. 

 

3. 14-11-2007 
(PS) 

De heer MUNNIKSMA zegt toe dat het college in 
een volgende commissievergadering met een 
voorstel komt voor een meer frequente monitoring 
van de vuilstort. 

Dit wordt momenteel 
voorbereid. 

 

4. 28-11-2007 
SC OGB 

De heer MUNNIKSMA zegt toe dat hij midden 
2008 met een rapportage zal komen waaruit blijkt 
waar Landschapsbeheer Drenthe op dat moment 
staat. 

Verwachting is eind 
juni 2008 met een 
rapportage te komen. 

 

5. 28-11-2007  
SC OGB 

De heer MUNNIKSMA zegt toe dat de functie van 
programmacoördinator actief door de provincie 
wordt opgepakt omdat die ontwikkelings-
perspectieven uit het rapport Natuurlijke recreatie 
Drenthe het komende jaar van de grond moeten 
komen. 
 

Statenstuk 2008-325, 
Subsidieregeling 
toerisme natuurlijk! 
Drenthe 2008-2010. 

 

6. 06-02-2008 
(PS ) 

Mevrouw KLIP zegt ten aanzien van de vervoers-
capaciteit van het hoogspanningsnet toe dat zodra 
er belangrijke informatie beschikbaar komt of wan-
neer zich belangrijke ontwikkelingen voordoen, zij 
de staten daarover via een notitie zal informeren. 

Notitie verstuurd 17 
april 2008. 
(16/5.4/2008004659) 

 

 
 

  
Moties 
 

  

M2 
PvdA 
 

4 juli 2007 Adequate OV-vervoersverbinding Roden-
Groningen (opdracht aan OV-bureau) met andere 
financieringsvormen (tariefstelling). 

Opdracht is verstrekt 
aan het Ov-bureau 

 

 
 


